



# **Barqaror o'rmonchilik**

## **II - XALQARO ILMIY-AMALIY ANJUMANI**

14-15 oktabr-2022

O'zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasining 2022 yil 7 martdagi №101-F-sonli farmoyishiga asosan tasdiqlangan "O'zbekiston Respublikasida 2022 yilda xalqaro va respublika miqyosida o'tkaziladigan ilmiy va ilmiy-texnik tadbirlar rejasi" ga asosan o'tkazilmoqda

**“BARQAROR O‘RMONCHILIK”**  
**II XALQARO ILMIIY-AMALIY ANJUMANI**

**II INTERNATIONAL SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE**  
**"SUSTAINABLE FORESTRY"**

*Toshkent davlat agrar universiteti*  
*2022-yil 14-15-oktabr*



**AXBOROT XATI**

O‘zbekiston Respublikasi Vazirlar Mahkamasining 2022-yil 7-martdagi “O‘zbekiston Respublikasida 2022 yilda xalqaro va respublika miqyosida o‘tkaziladigan ilmiy va ilmiy-texnik tadbirlar rejasi”ni tasdiqlash to‘g‘risidagi №101-F-sonli Farmoyishi ijrosini ta‘minlash maqsadida **Toshkent davlat agrar universiteti** hamda “**Fan va innovatsiyalar**” xalqaro ilmiy jurnali hamkorligida 2022-yil 14-15-oktabr kunlari tashkil etilayotgan “**Barqaror o‘rmonchilik**” nomli II xalqaro ilmiy-amaliy anjumanida (**II International scientific and practical conference "Sustainable forestry"**) ishtirok etishga taklif etamiz.

**Anjuman o‘tkazilish muddati va joyi:** 2022-yil 14-15-oktabr kunlari Toshkent davlat agrar universiteti.

**Anjuman tili:** o‘zbek, rus, ingliz tillari. (*onlayn va offline formatda*)

Konferensiyaga qabul qilingan har bir maqola va tezis **Polshaning Index Copernicus, Yevropaning Zenodo va Open Aire, Rossiyaning Cyberleninka** xalqaro bazalariga, **scientists.uz** platformasiga joylashtiriladi hamda **Google scholar** xalqaro qidiruv tizimida indekslanadi!

Har bir maqola va tezis uchun alohida **DOI** raqam olinadi!

Konferensiya ishtirokchilariga online **sertifikat, indekslanganlik ma‘lumotnomasi**, “Fan va innovatsiyalar” xalqaro ilmiy jurnali uchun **20% lik vaucher**, indekslangan maqola pdf varianti taqdim etiladi!

Konferensiya materiallari to‘plam holida elektron va bosma nashr etiladi!

**ANJUMAN SHO‘BALARI:**

1. Barqaror o‘rmonchilik va ekologiya.
2. Manzarali bog‘dorchilik va shaharlarni ko‘kalamzorlashtirish.

3. Dorivor o‘simliklar va farmatsevtika.
4. O‘rmon himoyasi va iqtisodiyoti.
5. O‘rmondan qo‘shimcha foydalanish va ekoturizm.
6. Agronomiya sohasidagi yutuqlar va ularning mamlakatimiz rivojidagi ahamiyati.
7. Meva-sabzavotchilik va qayta ishlash sohasidagi innovatsion texnologiyalar.

### **ANJUMAN MATERILLARIGA QO‘YILADIGAN TALABLAR**

Maqolada ko‘tarilgan muammolarning mazmuni, tadqiqot uslubining tavsifi, muallif tomonidan olingan ma‘lumotlar hamda xulosalar qisqa va aniq bo‘lishi kerak. Maqola mazmuniga mos nomlanishi shart.

#### ***Rasmiylashtirishga qo‘yiladigan talablar:***

- Maqola nomi, annotatsiya va kalit so‘zlar o‘zbek, rus va ingliz tillarida taqdim qilinishi lozim (agar maqolangiz rus yoki ingliz tilida bo‘lsa annotatsiya va kalit so‘zlar ikki rus va ingliz tillarida bo‘lishi yetarli).
- Maqola matnlari A4 hajmda, yuqoridan va pastdan 2 sm, chapdan 3 sm, o‘ngdan 1,5 sm xoshiyaga ega bo‘lishi kerak;
- Maqola matni Word matn muharririda, Times New Roman shrifti, 12 o‘lchamida, 1,15 intervalda bo‘lishi va 3-10 bet hajmda bo‘lishi lozim.

**Rasmlar va jadvallar** raqamlangan bo‘lishi, jadvallarning nomi jadval tepasida o‘rtada, rasmlarning nomi rasm pastki qismida o‘rtada joylanishi kerak.

**Adabiyotlar ro‘yxati** Amerika Psixologlar Assotsiatsiyasi formatda (APA Style) shakllantiriladi.

**Eslatma:** Maqola hajmi **3-10 bet** oralig‘ida, mualliflar soni esa **3** tadan ko‘p bo‘lmagan holda elektron variantda topshirilishi lozim. Elektron variantda bitta faylda faqat bitta material bo‘lishi kerak. Elektron variantdagi faylning nomi birinchi muallifning familiyasi va sho‘ba raqamidan iborat bo‘lishi kerak. Masalan: ***Berdiyev E.T. 2-sho‘ba.docx***.

Fayl ***\*doc/docx*** formatida saqlanishi lozim.

Berilgan maqolalar ekspertlar tahlilidan o‘tadi va **ilova qilinadigan maqola formatiga qat’iy rioya qilinishi shart**. Ilmiy-anjuman mavzusi va nashr talablariga javob bermaydigan, ekspertlar tahlilidan o‘tmagan maqolalar matni qabul qilinmaydi. Taqdim etilgan maqola qabul qilingandan so‘ng, bitta maqola uchun 180 000 so‘m to‘lov olinadi (karta raqami 9860 1401 0169 6486 Xalilova Kamola).

**Anjumanning tashkiliy qo‘mitasi:** Toshkent davlat agrar universiteti O‘rmon xo‘jaligi va landshaft dizayn fakulteti, “Fan va innovatsiyalar” xalqaro ilmiy jurnali.

**Maqolalar qabuli:** Maqolalar **2022 yil 10 oktabriga qadar** [https://t.me/Khalilova\\_Kamola](https://t.me/Khalilova_Kamola) (+998940984151) telegram manzili orqali qabul qilinadi.

**Mas’ul xodim:** Xalilova Kamola, Tel.: +998940984151, E-mail: [icsf@tdau.uz](mailto:icsf@tdau.uz)

**II INTERNATIONAL SCIENTIFIC AND PRACTICAL CONFERENCE**  
**"SUSTAINABLE FORESTRY"**  
*Tashkent State Agrarian University*  
*October 14-15, 2022*



**DEAR COLLEAGUES!**

In order to ensure the execution of the order of the Cabinet of Ministers of the Republic of Uzbekistan dated March 7, 2022 No. 101-F on the approval of the plan of scientific and scientific and technical events held at the international and republican levels in the Republic of Uzbekistan in 2022, the **Tashkent State Agrarian University** is all the same with the international scientific journal “**Science and Innovation**” invites you to take part in the **II International Conference on Sustainable Forestry – 2022**, which will be held on October 14-15, 2022.

**Time and place of the conference:** October 14-15, 2022 at the Tashkent State Agrarian University.

**Conference languages:** Uzbek, Russian, English (in online and offline formats).

Articles and abstracts accepted for the conference will be placed in the Polish and international databases **Index Copernicus, European Zenodo and Open Aire**, Russian **Cyberleninka**, in the **Scientist.uz** platform and indexed in the international search engine **Google Scholar!**

Each article and thesis will receive a separate **DOI** number!

Conference participants will receive a **certificate**, a **certificate of indexing**, a **voucher for 20%** in the international scientific journal "Science and Innovations", a PDF version of the indexed article!

Conference proceedings will be published in electronic and printed form!

**CONFERENCE THEME:**

1. Sustainable forestry and ecology.
2. Ornamental gardening and landscaping of cities.
3. Medicinal plants and pharmaceuticals.
4. Protection and economics of the forest.
5. Secondary forest management and ecotourism.
6. Achievements in the field of Agronomy and their importance in the development of the country.
7. Innovative technologies in the field of horticulture and processing.

**REQUIREMENTS FOR THE CONFERENCE MATERIALS**

The content of the issues raised in the article, the description of the research method, the data provided by the author and the conclusions should be short and clear. The title of the article should match its content.

***Requirements for the design of materials:***

- The title of the article, abstract and keywords should be presented in Uzbek, Russian and English (if the article is in Russian or English, the abstract and keywords in two Russian and English languages are sufficient).

- The text of the article should be in A4 format, with margins of 2 cm above and below, 3 cm on the left and 1.5 cm on the right;

- The text of the article should be in a Word text editor, Times New Roman font, size 12, spacing 1.15, volume 3-10 pages.

**Figures and tables** should be numbered, the table title should be centered at the top of the table, and the figure title should be centered at the bottom of the figure.

**The list of references** should be formed in the format of the American Psychological Association (APA style).

**Note:** The volume of the article should be within **3-10 pages**, and the number of authors should not exceed **three** people. In the electronic version, one file must contain only one material. The article must be submitted in electronic form. The file name in the electronic version should consist of the first author's last name and the direction number. For example: ***Berdiyev E.T. 2-section.docx***.

The file must be saved in ***\*doc/docx*** format.

Submitted articles will be peer-reviewed and **must follow the attached article format**. Articles that do not correspond to the theme of the scientific conference and the requirements of the publication, as well as those that have not passed peer review, will be rejected. Fee for publishing 180,000 UZS per article is charged (card number 9860 1401 0169 6486 Kamola Khalilova).

**Conference Organizing Committee:** Tashkent State Agrarian University, Faculty of Forestry and Landscape Design, International Scientific Journal "Science and Innovations".

**Acceptance of articles:** Articles are accepted via telegram address [https://t.me/Khalilova\\_Kamola](https://t.me/Khalilova_Kamola) (+998940984151) until October 10, 2022.

**Responsible officer:** Kamola Khalilova, Tel.: +998940984151, E-mail: [icsf@tdau.uz](mailto:icsf@tdau.uz)



## II МЕЖДУНАРОДНАЯ НАУЧНО-ПРАКТИЧЕСКАЯ КОНФЕРЕНЦИЯ «УСТОЙЧИВОЕ ЛЕСОВОДСТВО»

Ташкентский государственный аграрный университет 14-15 октября

2022 г.



### **УВАЖАЕМЫЕ КОЛЛЕГИ!**

В целях обеспечения исполнения распоряжения Кабинета Министров Республики Узбекистан от 7 марта 2022 года №101-Ф об утверждении плана научных и научно-технических мероприятий проводимых на международном и республиканском уровнях в Республике Узбекистан в 2022 году, **Ташкентский государственный аграрный университет** совместно с международным научным журналом **“Наука и инновации”** приглашает Вас принять участие на II ом международном научно-практическом конференции на тему **“Устойчивое лесоводство” (International Conference on Sustainable Forestry – 2022)** которая состоится 14-15 октября 2022 года.

**Время и место проведения конференции:** 14-15 октября 2022 года в Ташкентском государственном аграрном университете.

**Языки конференции:** узбекский, русский, английский (*в онлайн и офлайн форматах*).

Статьи и тезисы, принятые на конференцию, будут размещены в польских и международных базах данных **Index Copernicus**, европейских **Zenodo** и **Open Aire**, российской **Cyberleninka**, в платформе **Scientist.uz** и проиндексированы в международной поисковой системе Google Scholar!

Каждая статья и тезис получит отдельный **DOI** номер!

Участники конференции получают **сертификат, свидетельство об индексации, ваучер на 20%** в международный научный журнал «Наука и инновации», PDF-версию проиндексированной статьи!

Материалы конференции будут опубликованы в электронном и печатном виде!

### **ОСНОВНЫЕ НАПРАВЛЕНИЯ КОНФЕРЕНЦИИ:**

3. Устойчивое лесоводство и экология.
4. Декоративное садоводство и озеленение городов.
8. Лекарственные растения и фармацевтика.
9. Защита и экономика леса.
10. Побочное лесопользование и экотуризм.
11. Достижения в сфере Агрономии и их значения в развитии страны.

12. Инновационные технологии в области плодовоовощеводства и переработки.

### **ТРЕБОВАНИЯ К МАТЕРИАЛАМ КОНФЕРЕНЦИИ**

Содержание поднятых в статье вопросов, описание метода исследования, проведенные данные автором и выводы должны быть краткими и четкими. Название статьи должно соответствовать ее содержанию.

#### ***Требования к оформлению материалов:***

- Название статьи, аннотация и ключевые слова должны быть представлены на узбекском, русском и английском языках (если статья на русском или английском языке, достаточно аннотации и ключевых слов на двух русском и английском языках).

- Текст статьи должен быть в формате А4, с полями 2 см сверху и снизу, 3 см слева и 1,5 см справа;

- Текст статьи должен быть в текстовом редакторе Word, шрифт Times New Roman, размер 12, интервал 1,15, объем 3-10 страниц.

**Рисунки и таблицы** должны быть пронумерованы, название таблицы должно располагаться по центру вверху таблицы, а название рисунка — по центру внизу рисунка.

**Список литературы** должен сформироваться в формате Американской психологической ассоциации (стиль АПА).

**Примечание:** Объем статьи должен быть в пределах **3-10** страниц, а количество авторов не должно превышать трёх человек. В электронной версии один файл должен содержать только один материал. Статья должна быть представлена в электронном виде. Название файла в электронной версии должно состоять из фамилии первого автора и номера направления. Например:

**Berdiyev E.T. 2-секция.docx.**

Файл должен сохраниться в формате **\*doc/docx**.

Представленные статьи будут рецензироваться и **должны соответствовать приложенному формату статьи**. Статьи, не соответствующие теме научной конференции и требованиям публикации, а также не прошедшие экспертный анализ, приниматься не будут. При приеме представленной статьи взимается комиссия в размере **180 000 сум** за статью (номер карты 9860 1401 0169 6486 Халилова Камола).

**Оргкомитет конференции:** Ташкентский государственный аграрный университет, факультет лесного хозяйства и ландшафтного дизайна, международный научный журнал «Наука и инновации».

**Прием статей:** Статьи принимаются через телеграм адрес [https://t.me/Khalilova\\_Kamola](https://t.me/Khalilova_Kamola) (+998940984151) до 10 октября 2022 года.

**Ответственный сотрудник:** Камола Халилова, Tel.: +998940984151, E-mail: [icsf@tdau.uz](mailto:icsf@tdau.uz)